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Θετικές εξελίξεις όσον αφορά στο θέμα του εμπορικού κέντρου στο Βοτανικό αναμένει
εντός των επόμενων εβδομάδων η Μπάμπης Βωβός Διεθνή Τεχνική. Στη χθεσινή γενική
συνέλευση, η διοίκηση της εταιρείας ανέφερε ότι ευελπιστεί πως στα τέλη Ιουλίου ή στις
αρχές Αυγούστου θα έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία έκδοσης του Προεδρικού Διατάγματος
προκειμένου να ξεκινήσουν οι εργασίες. Ο κ. Μπάμπης Βωβός ανέφερε, μάλιστα, ότι έχουν
γίνει συναντήσεις με το νέο ΥΠΕΚΑ, Γ. Παπακωνσταντίνου καθώς και με το δήμαρχο
Αθηναίων, Γ. Καμίνη. Μάλιστα ο κ. Βωβός σημείωσε πως ο δήμαρχος Αθηναίων συμφώνησε
με το έργο και θα υποβάλει τις προτάσεις του εντός των επομένων εβδομάδων.  Στο θέμα
της χρηματοοικονομικής κατάστασης της εταιρείας, ο κ. Βωβός επισήμανε ότι οι τράπεζες
δείχνουν κατανόηση κι ότι βρίσκονται σε εξέλιξη οι συζητήσεις για την αναδιάρθρωση
συνολικά του δανεισμού και για ένα «συνολικό πακέτο αντιμετώπισης».
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